

## CERTIFICATE OF CONFORMANCE

**Certificate Nr: 2163-PPE-687/01**

Respiratory protective devices, filtering half masks to protect against particles manufactured by

**KUANGYE (DONGGUAN) TECHNOLOGY CO., LTD.**

No. 35 Lihui Road, Qingxi Town, Dongguan City, Guangdong Province CHINA

Continues to fulfil the requirements of

### **EN 149:2001 + A1:2009 Respiratory Protective Devices - Filtering Half Masks to Protect Against Particles - Requirements, Testing, Marking**

Based on the evaluation of test reports and internal quality control audit reports according to EN 149+A1:2009 and Personal Protective Equipment Regulation (EU) 2016/425 Annex VII (Module C2). This certificate implies that the manufactured products show below are in conformance with the approved EU Type Examination model and meets the requirements of the regulation.

#### Product Definition

Model	Class	EU Type Examination Certificate		
		Serial Nr.	Date	Issuing NB Nr.
LORE / LZY03	FFP2	2163-PPE-687	22.05.2020	2163

Here by the manufacturer is allowed to use notified body number (2163) and can fix CE mark, as shown below, on the Category III product models given above, with:

- Issuing an appropriate EU Declaration of Conformity according to **Personal Protective Equipment Regulation (EU) 2016/425 Annex 9.**
- Taking all measures necessary so that the manufacturing process and its monitoring ensure the homogeneity of production and conformity of the manufactured PPE with the type described in the EU type examination certificate.

This certificate is issued on 22/05/2020 and will be valid for one year, until 21/05/2021 if the manufacturer makes no major change in the product designs and manufacturing processes affecting the product performance on the essential health and safety requirement.



**Suat KACMAZ**  
UNIVERSAL CERTIFICATION  
Director

Verify the validity with the QR code



# CERTIFICAT DE CONFORMITE

Certificat N° 2163-PPE-687/01

Dispositif de protection respiratoire, filtrage de demi-masque pour protéger contre les particules, fabriqués par :KUANGYE (DONGGUAN) TECHNOLOGY CO.,LTDN° 35 Lihui Road, Quingxi Town, Dongguan City, Guangdong Province CHINA

Satisfait aux exigences de

**EN 149 : 2001 + A1 : 2009 dispositifs de protection respiratoire, filtrage de demi-masque pour protéger contre les particules, Marquages des essais d'exigences.**

Sur la base de l'évaluation des rapports d'essais et des rapports d'audit interne de contrôle de la qualité EN 149+A1 :2009 et la régulation de l'équipement de protection individuelle (UE) 2016/425, annexe VII (module C2).Ce certificat atteste que les produits manufacturés présentés ci-dessous sont conformes au modèle d'examen UE de type approuvé et satisfont aux exigences de la réglementation.

Descriptif du produit (certificat d'examen de type EU)

Modèle	Classification	N° Série	Date	NB N°
LORE / LZY03	FFP2	2163-PPE-687	22.05.2020	2163

Le fabricant est autorisé à utiliser le numéro d'organisme notifié (2163) catégorie III, modèle de production données ci-dessus avec :

- Délivrer une déclaration de conformité européenne appropriée selon la réglementation des équipements de protection individuelle (EU) 2016/425 Annexe 9.
- Prendre toutes les mesures nécessaires pour que le processus de fabrication et son suivi garantissent l'homogénéité de la production et la conformité PPE fabriqué avec le type décrit dans l'attestation d'examen de type EU.

Ce certificat est délivré le 22/05/2020 et sera valable pendant un an, jusqu'au 21/05/2021 si le fabricant n'apporte aucune modification majeure à la conception du produit et aux processus de fabrication affectant la performance du produit sur l'exigence essentielle de santé et de sécurité.

**CE 2163**